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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 14. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 
„Imamo Dom zdravlja, koji nije loš, jer u njemu imamo vrijedne zdravstvene djelatnike koji brinu 
o našem zdravlju i koji su bili pod najvećim pritiskom dok su radili u vrijeme korone. Nažalost, 
naš Dom zdravlja izgleda jako neuredno. 
 
Predlažem da se određena sredstva preusmjere u uređenje okoliša, da se očisti i ofarba sve 
što treba.  
Mislim da je to puno važnije od uređenja spomenika Rudaru borcu, osim ako je Vama važnije 
da se novosagrađene nekretnine pored spomenika prodaju po većoj cijeni budući da ne 
želite graditi POS stanove, već se najviše trudite da firme koje se bave prodajom nekretnina 
imaju dobru zaradu.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„Pitanje Doma zdravlja je vječito pitanje u Labinu, ali nije to toliko crno-bijelo kako je 
postavljeno pitanje. Treba puno, puno više pročitati, puno se više informirati da bi se pitanje 
postavilo i da ima glavu i rep. Prva stvar, Dom zdravlja Labin, kao i svi ostali Domovi zdravlja, 
nakon reorganizacije više nisu „naši“ već spadaju pod Istarske domove zdravlja.To je prvo. 
Tako da kompletna ulaganja, u investiranje, u održavanje i sve što je vezano za Istarske 
domove zdravlja nema veze sa proračunom Grada Labina nego ide na jedan drugi način 
financiranje. Na kraju krajeva, ravnatelj Istarskih domova zdravlja je čovjek koji vodi sve 
ispostave iz Pule i odlučuje o svim tim stvarima. Drugo što je vrlo, vrlo bitno naglasiti, i to sam 
prije odgovorio i za ceste, nismo otok, nismo izdvojena jedinka i ne možemo djelovati 
padobranski. Slažem se da je Dom zdravlja kao fasada i kao građevina u estetski lošem stanju, 
to ne pobijam. Radio sam više razgovora na tu temu s onima koji su za to nadležni. Ponudio 
sam rješenja s one strane koliko Grad Labin može i radi se na tome. Jedno rješenje na koje 
ćete vidjeti ovih dana je da u ponedjeljak labinska ispostava Hitne medicinske pomoći dobiva 
dva nova vozila. Mislim da je vrijednost sve skupa dva milijuna kuna. Sve to skupa gradimo 
zajedno i mislim da tu moramo biti partneri. Moramo surađivati, moramo se pobuniti kada nešto 
ne valja, moramo tražiti ono što smatramo da trebamo dobiti, ali prije svega moramo 
razgovarati i moramo surađivati. I tako i radimo. Između ostalog, u razgovoru smo i sa 
Nastavnim zavodom za hitnu medicinsku pomoć vezano za zgradu hitne koja je isto u lošem 
stanju. Znate da smo razgovarali na način da bi možda iduće godine labinske općine i Grad 
Labin sami obnovili fasadu bez obzira što ona nije naša, normalno u dogovoru sa Nastavnim 
zavodom. U ovom trenutku postoji jedna opcija koju vrlo aktivno i agilno gura gospođa Gordana 



Antić da se ne radi pojedinačno po gradovima nego da Istra postane primjer i da se na području 
svih sedam gradova, ajmo reći sedam većih gradova, nekadašnjih općina izgrade iste nove 
zgrade za Hitne medicinske pomoći. Mi smo nedavno razgovarali. Radi se o tome da li je Grad 
spreman ustupiti parcelu. Nominalno to prihvaćamo. Tu ima još puno, puno posla. Isto tako 
što se tiče same zgrade Doma zdravlja, moram navesti da treba uzeti u obzir da je to zgrada 
koja je građena u više navrata i koja ima određenih imovinsko pravnih problema. Ali i o tome 
smo razgovarali i sa nadležnim gospodinom dr. Rimcem, sa dr. Ante Ivančićem. Mislim da je 
to put za rješenje. Nismo slijepi. Vidimo da zgrada nije u dobrom stanju ali kao što rješavamo 
niz drugih stvari koje nisu direktno naše tako ćemo pomalo riješiti i Dom zdravlja, ali normalno 
u suradnji i na jedini način koji je pravi. Ne trebate brinuti, radimo na tome, razmišljamo o tome, 
nalazimo se i pokušavamo iznaći najbrže moguće rješenje.“ 
 
 
 S poštovanjem  
 
 
 
                                                                                                          PROČELNICA 
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